
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ 6/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.147/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Aναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί 
του 11ου θέματος «Σγράγιση ή μη κατ/ματος 
υγειονομικού ενδιαφέροντος του Βασιλείου 
Κουρπαγιαννίδη» 

 
       Σήμερα  23 Mαρτίου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 19-3-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών 
βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 
1. Ι. Κουρουζίδης Κ.  Ασλάνογλου  
2. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης  
3. Κ. Κόλβατζης E. Σοφιανίδης  
4. Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου  
5. Α. Δελαβερίδης B. Tσίλης  
6. Δ. Αδάμου Γ. Χιονίδης  
7. Θ. Τέτος    
8. Ε. Λελεκάκης   Απόντες Πάρεδροι 

   9. Κ. Πουλασουχίδης   Γ. Μπαλτζής 
 10. Π. Καρασαββίδου   Λ. Χατζηγεωργίου 
11. Κ.      Γκαβαϊσές   Θ. Δεμερτζής 
12. Α. Καραντουμάνης    
13. Λ. Τάκης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 140/98  
14. Ε. Παναγιωτίδης  απόφασης  προσήλθε ο   κ. Δ. Αδάμου. 
15. Ο. Σιδηρόπουλος      Κατά τη   συζήτηση   της   υπ’ αριθ.  142/98   απόφασης 
16. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα προσήλθε  ο   κ.  Π.  Αγαθαγγελίδης & αποχώρησαν οι κ. κ 
17. Δ. Ζαμάνης Δ. Ζαμάνης & Π. Αγαθαγγελίδης. 
18. Μ. Αδαλόγλου       Κατά   τη  συζήτηση  της υπ΄  αριθ. 144/98    απόφασης 
19. Π. Αγαθαγγελίδης προσήλθε ο κ. Κόλβατζης . 

        Κατά  τη   συζήτηση   της   υπ΄ αριθ.  152/98  απόφασης 
   αποχώρησαν  οι κ.κ. Π.Καρασαββίδου & Ο. Σιδηρόπουλος. 
    

 



 Στη συνέχεια   ο προεδρεύων Αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 11ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 24-11-97 εισηγητικό 
σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Μ.Ποτουρίδη που έχει ως εξής: 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις της περ. ιθ της παρ. 1 του άρθ. 24 του Π.Δ. 410/95 
η χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας καθορίζονται από υγειονομικές 
διατάξεις, ανήκει στην αρμοδιότητα των Δήμων. 
 Σύμφωνα επίσης με τις διατάξεις της παρ. 9 του άρθ. 6 της Α1β/8577/83 
Υγειονομικής Διάταξης τα καταστήματα, εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, που λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη άδεια ίδρυσης και  
λειτουργίας, κλείνονται αυτεπαγγέλτως από την οικεία Αστυνομική Αρχή, οι Δε 
παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του 
Α.Ν.2520/40. 
 Σύμφωνα, τέλος, με την παρ. 2 του αρθ. 25 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ) «οι 
διατάξεις του Π.Δ/τος 180/1979 Περί όρων λειτουργίας κατ/μάτων πωλήσεως 
οινοπνευματωδών ποτών και κέντρων διασκεδάσεως όπως τροποποιήθηκε-
συμπληρώθηκε μεταγενέστερα εξακολουθούν να ισχύουν. Οπου στο ανωτέρω 
προεδρικό διάταγμα, για θέματα χορήγησης ή ανάκλησης ή αφαίρεσης ή σφράγισης 
των καταστημάτων αναφέρεται «Αστυνομική Αρχή» ή Αστυνομικός Διευθυντής ή 
Αρχηγός της Ελληνικής Αστυνομίας ή Υπουργός Δημόσιας Τάξης, νοείται το οικείο 
Δημοτικό Συμβούλιο το οποίο λαμβάνει την σχετική απόφαση το  αργότερο σε 
τριάντα (30) ημέρες από τότε που πληρούνται οι αντίστοιχες νόμιμες προϋποθέσεις». 
 Με το αρ. 1020/16113/1-β/3-11-97 έγγραφό του το Αστυν. Τμήμα Βέροιας 
μας γνωρίζει ότι την 27-9-97 διαπιστώθηκε ότι το κατ/μα «Καφέ –Μπάρ» στη Βέροια 
και επί της οδού Θεσ/νίκης αρ. 104 με υπεύθυνο τον Κουρπαγιαννίδη Βασίλειο του  
Κων/νου λειτουργεί χωρίς  την από το νόμο προβλεπόμενη άδεια. 
 Με το αρ. πρωτ. 20926/10-11-97 έγγραφο του Δήμου μας κλήθηκε ο 
παραπάνω να καταθέσει εντός δέκα (10) ημερών δικαιολογητικά για τη χορήγηση της 
άδειας, (διότι διαφορετικά θα κινηθεί η διαδικασία σφράγισης του καταστήματος), τα 
οποία και δεν προσεκόμισε μέχρι σήμερα. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ 
αποφασίσει για τη σφράγιση ή μη του πιο πάνω καταστήματος. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Ποτουρίδης :Δεν έχουν κατατεθεί στο Δήμο όλα τα απαιτούμενα 
δικαιολογητικά γι’ αυτό ζητείται η σφράγιση του κατ/ματος. 
 Κουρπαγιαννίδης, κατ/ρχης :Εχω συγκεντρώσει όλα τα δικαιολογητικά πλην 
αυτού του ηλεκτρολόγου διότι απουσιάζει στη Γερμανία. Αυτός είναι και ο λόγος που 
δεν μπόρεσα να τα καταθέσω στο Δήμο. 
 Δελαβερίδης :Για να δοθεί ο απαιτούμενος χρόνος προκειμένου ο αιτών να 
καταθέσει στο Δήμο όλα τα δικαιολογητικά προτείνω ν’ αναβληθεί το θέμα. 
 Λελεκάκης :Το κατ/μα θα το λειτουργήσετε πριν σας χορηγηθεί η άδεια; 
 Κουρπαγιαννίδης: Όχι. 
 Κουρουζίδης :Συμφωνώ με την αναβολή του θέματος. 
 Βαφείδης :Το θέμα έρχεται ύστερα από αναβολή. Δεν προσεκόμισε ο 
ενδιαφερόμενος κατ/ρχης τα δικαιολογητικά. Σήμερα θα το αναβάλλουμε πάλι; Η 
αστυνομία με έγγραφό της μας γνωρίζει ότι το κατ/μα λειτουργεί. 
 Παναγιωτίδης :Αν όπως λέει ο κατ/ρχης το κατ/μα δεν λειτουργεί εμείς τι θα 
σφραγίσουμε; Συμφωνώ με την αναβολή του θέματος. 
 Καρασαββίδου :Το ΔΣ πρέπει να γνωρίζει αν το κατ/μα λειτουργούσε μετά 
την αναβολή του θέματος. 



 Πουλασουχίδης :Εφόσον ο ενδιαφερόμενος ανέφερε ότι έχει συγκεντρώσει 
όλα τα δικαιολογητικά πλην αυτού του εργολάβου  ηλεκτρολόγου,  πρέπει να τα 
καταθέσει στο Δήμο. 
 Προεδρεύων αντιπρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα με την αναβολή του θέματος; 
 Σύμβουλοι : Ναι. 
 Βαφείδης :Δεν συμφωνώ με την αναβολή του θέματος. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 24-11-97 εισηγητικό σημείωμα του αναπληρωτή Δημάρχου κ. Μενέλαου 
Ποτουρίδη. 
2.-Την πρόταση των δημ. συμβούλων κ.κ. Ι.Κουρουζίδη, Α.Δελαβερίδη και Ε. 
Παναγιωτίδη. 
3.-Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΔΚΚ (ΠΔ 410/95). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 11ου θέματος «Σφράγιση  
ή μη κατ/ματος υγειονομικού ενδιαφέροντος του Βασιλείου  Κουρπαγιαννίδη». 
 Μειοψήφισε ο δημοτικός σύμβουλος κ.  Κων/νος  Βαφείδης. 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 147 /1998 
.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ  ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Κ. Γκαβαϊσές 

 Μ. Ποτουρίδης Α. Καραντουμάνης  
ΜΗΧΑΗΛ  ΑΔΑΛΟΓΛΟΥ Κ.  Κόλβατζης Ε. Παναγιωτίδης 

 Κ. Βαφείδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 
 Δ. Αδάμου Δ. Ζαμάνης 

Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης 
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Πουλασουχίδης   

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Π.  Καρασαββίδου   
     
     

 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  2-4-1998 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 


